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Protokół 
z XXXII  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 30 sierpnia 2013r. w godz. od 9.00 do 13.00  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 

14 radnych. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 

 
Grzegorz Michnowski – proszę o wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku obrad  
informacji w  sprawie  wdrożenia ustawy dotyczącej śmieci na terenie Gminy Liniewo.  
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na 
wprowadzenie dodatkowego punktu informacji w sprawie wdrożenia ustawy 
dotyczącej śmieci na terenie Gminy Liniewo.  
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli dodatkowy punkt do porządku obrad. 
 
Wójt – bardzo proszę o wprowadzenie do porządku obrad dwóch zmian 
- projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej zweryfikowania projektu planu 
aglomeracji Liniewo,   
- projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Liniewo. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej zweryfikowania 

projektu planu aglomeracji Liniewo. 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli dodatkowy projekt uchwały do 
porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Wójta Gminy Liniewo. 

 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli dodatkowy projekt uchwały do 
porządku obrad. 
 
Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
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Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych w gminie w I półroczu 

2013r. 

7. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowo – wychowawczych do rozpoczęcia 

roku szkolnego 2013/2014. 

8. Ocena płatności zobowiązań pieniężnych po I półroczu 2013 r.  

9. Podjęcie uchwał w sprawach:   
a) nadania honorowego obywatelstwa gminy Liniewo, 

b) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 

c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 

d) udzielenia pomocy dla Powiatu kościerskiego, 

e) wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki Zakład Utylizacji 

Odpadów Komunalnych „Stary Las” spółka z o. o. z siedzibą w Starogardzie 

Gdańskim, objęcie przez Gminę Liniewo udziałów w podwyższonym kapitale 

zakładowym oraz pokrycie objętych udziałów wkładem pieniężnym, 

f) zmian w budżecie gminy, 

g) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na 

lata 2013 – 2020. 

h) opinii dotyczącej zweryfikowania projektu planu aglomeracji Liniewo,   

i) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Liniewo 

10. Informacja w sprawie wdrożenia ustawy dotyczącej śmieci na terenie Gminy 

Liniewo. 

11. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Zakończenie sesji. 
 
Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 

Ad. 4  

Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. 

(sprawozdanie w załączniku do protokołu) 

 
Ad. 5 Interpelacje i wnioski radnych 
 
Jerzy Bałachowski – jako przewodniczący komisji rolnej chciałbym podziękować Panu 
Wójtowi za zaangażowanie w sprawie przywrócenia punktu doradztwa rolniczego. Razem 
z Panem Wójtem byliśmy w Gdańsku w PODR na spotkaniu z dyrektorem Panem 
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Aleksandrem Mach właśnie w tej sprawie, zapewnił nas że  doradca wróci. Wiadomo już, 
że będzie to inna osoba a nie Pani która pracowała 20 lat w ODR w Liniewie i znała 
każdego rolnika zawsze informowała o zbliżających się wydarzeniach a teraz brakuje 
takich informacji.  

Kolejna sprawa to kanalizacja Wysin, Płachty, Stary Wiec czy jest możliwość 
szybszego zakończenia tej inwestycji. 

Komisja Rolna i Oświaty na ostatnim wspólnym posiedzeniu wyszła z pomysłem 
zamontowania monitoringu przy placach zabaw które są nowo budowane. 
Chciałbym też poinformować że drzewa koło pani Kwiatkowskiej zostały już podcięte.    
 
Stanisław Burek – kolega Grzegorz Michnowski wspominał o ustawie śmieciowej czy 
remiza i OPS będzie miała kosz na śmieci. 

Po rozmowach z rolnikami doszliśmy do wniosku że jest potrzeba uruchomienia 
punktu uboju bydła z konieczności, aby zwierze nie cierpiało i rolnik nie ponosił start, w 
tygodniu problemu nie ma natomiast pojawia się on w dni wolne i święta.  

Proszę o wystąpienie z wnioskiem o wycięcie krzaków do Zarządu Dróg 
Powiatowych  przy działce nr 334 ponieważ wchodzą już w pole i nic w tym miejscu nie 
chce rosnąć, taka sama sytuacja jest przy drodze powiatowej przy działce 131/1 gałęzie 
drzew wchodzą w pole podczas żniw poniosłem straty. 

Jako radny interesując się inwestycjami co jakiś czas odwiedzam Dom 
Środowiskowy w Lubieszynie kiedy ruszy kolejny etap wykończeniowy ponieważ  schody i 
podjazd się już kruszą. 

Strażacy dopytują kiedy powstanie „blaszak” przy remizie. 
Chciałby jeszcze zwrócić uwagę na naszą gazetkę gminną było w niej przekazanie 

wozu dla OSP Liniewo mieszkańcy mówią że pana Przewodniczącego Rady Gminy znają, 
Pana Wójta i Panią Skarbnik też, ale może by tak pokazać ludzi od tej czarnej roboty. 

Plac zabaw w Lubieszynie myślę, że pomysł z umiejscowieniem go jest nietrafiony, 
za ośrodkiem  jest cisza i spokój, można by było postawić taką lampę z wiatrakiem i będzie 
świeciła cały czas będzie bezpieczniej, a nie zasypanie basenu przeciwpożarowego, który 
był kilka lat temu remontowany, jest tam hałas, ogromny ruch i gospodarstwo obok. Jest 
pas trawy można byłoby  uzyskać większą część ziemi np. wymienić i tam za remizą miały 
by dzieci plac i  straż. 

 
Jerzy  Czapiewski – chciałbym zwrócić uwagę na drogę powiatową z Deki w kierunku 
Pogódek jeżdżą tam samochody z ciężarami,  są wyboje wszyscy miski urywają. W 
Głodowie była buda od 40lat woziła dzieci ale żadnego podziękowania nie byłodla tego 
pana myślę że to trochę nieładnie. 
 

Grzegorz Michnowski – odnosząc się to wypowiedzi radnego Stanisława Burka też 
uważam, że można byłoby w innym bardziej odpowiednim  miejscu postawić plac zabaw, 
zabawki będą tam okurzone od spalin i ołowiu, uważam, że jeśli plac zabaw będzie 
niszczony to może nie dorośli jeszcze do placu zabaw i nie robić go wcale w Lubieszynie. 
 Panie Wójcie chwali się Pan gazetką gminną ale tak ohydnego pisma nie widziałem 
długo, Pana Wójta na zdjęciu nie można było rozpoznać, wiemy co jest robione ale na 
temat dróg nie ma nic są tylko małe wzmianki i sama kultura ta gazetka jest dla ludzi. 
 Jeszcze jedno mam pytanie czy my w dalszym ciągu prenumerujemy gazetę „Twój 
Wieczór” jeśli tak to po co można byłoby pieniądze na  co innego przeznaczyć. 
 15 sierpnia odbył się festyn chciałabym podziękować za organizację było w sam raz 
widać było, że mieszkańcy jak i goście bardzo dobrze się bawili. 
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Chciałbym jeszcze zapytać czy jest możliwość aby równiarka mogła od czasu do czasu 
wyrównać drogę powiatową która prowadzi do Kobyla, oczywiście trzeba by było się 
porozumieć z pwiatem , że w zamian za jakieś inne prace. 
 

Marcin Łankowski – chciałbym ponownie poruszyć sprawę internetu szerokopasmowego 
dla mieszkańców, ostatnio można było przeczytać w gazecie, że  na terenie gminy Karsin 
zostały zainstalowane anteny. 
 Czy droga od PKP będzie przejęta jeśli tak to czy w ramach zaległości które mają. 
Czy znane są może już wyniki badań gazu łupkowego?  
 Przyłączam się do podziękowania za dobrze zorganizowany festyn ale pytanie czy 
jest możliwość zakupienia takiej sceny.  
 

Ad. 6 
Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych w gminie  
w I półroczu  2013r 
 (informacja w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 7  
Informacja o przygotowaniu placówek oświatowo – wychowawczych do rozpoczęcia 
roku szkolnego 2013/2014  
 (informacja  w załączeniu do protokołu) 
 

Grzegorz Michnowski – w środę Komisja Oświaty miała objazd szkół muszę przyznać, że 
szkoły są coraz ładniejsze i dobrze przygotowane w Głodowie wymieniono podłogi jeszcze 
trzeba by było wymienić okna, w Garczynie także okna na sali gimnastycznej, komisja 
również rozmawiała ta temat montażu monitoringu przy dużych palach zabaw. 
 
Ad. 8  
Ocena płatności zobowiązań pienięŜnych w I półroczu. 
(informacja w załączeniu do protokół) 
 
Ad. 9  
Podjęcie uchwał w sprawach:   
 

a) nadania honorowego obywatelstwa gminy Liniewo,  

 

Laudację odczytał Tadeusz Borkowski 
(laudacja w załączeniu do protokołu) 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach poinformował że radni  

poprzez aklamację  podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
Rafał Cieszyński Proboszcz Parafii Garczyn – w imieniu swoim księdza  
Grzegorza i księdza Dziekana chciałbym wyrazić wdzięczność Wójtowi  
i Przewodniczącemu Rady Gminy, że po raz pierwszy zostaje nadane honorowe 
obywatelstwo. Za czasów ks. Hieronima parafia obejmowała również Liniewo wielu 
słyszało o  ks. Hieronimie większość znała ceniła i pamięta go do dziś był znakiem 
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jedności, pracowitości, dążył aby żyć w sprawiedliwej Polsce uważał, że w jedności 
jest siła, wyznaczał kierunek aby żyło się lepiej. Obywatelstwo Honorowe jest po raz 
pierwszy nadane i to księdzu 25 lat temu był zupełnie inny świat. Bardzo dziekujemy 
za docenienie trudu w działalność ksiedza Hieronima Zbilskiego. 
 
Rodzina podziękowała za docenienie pracowitości ksoędza Hieronima Zbilskiego. 
 
  

b) wyraŜenia zgody na ustanowienie słuŜebności przesyłu, 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

c) wyraŜenia zgody na ustanowienie słuŜebności przesyłu, 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

d) udzielenia pomocy dla Powiatu kościerskiego. 
 

Wójt – jest to sprawa nieplanowana wynikła ona na spotkaniu z zarządem będzie         

naprawiana droga Orle – Garczyn chcieli tylko uzupełnić ubytki dlatego też 

przeznaczamy 150 tyś. zł lecz nie więcej niż  50% inwestycji na nałożenie masy 

bitumicznej do ronda oraz na remont chodnika. Jeśli chodzi o centrum Wysina to 

na chwilę obecną trwają rozmowy powinno zostać to zrobione my dajemy 20 tyś, 

natomiast powiat podczas rozmów zadeklarował materiał. 

 

Jerzy Bałachowski - chcielibyśmy aby ta inwestycja była zakończona w tym 

roku.  
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Skarbnik – jeśli chodzi o odwodnienie to Pan Wójt wyjaśnił wszystko, z 

wykonawcą doszliśmy do porozumienia, że zakończą prace w tym roku. 

 
Wójt – z naszej strony jest gotowość jeśli chodzi o odwodnienie, w dalszym ciągu 

będziemy prowadzić rozmowy aby jak najszybciej zostało to zrobione. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 13 głosami „za” przy 1 „wstrzymujący”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

e) wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki Zakład Utylizacji 

Odpadów Komunalnych „Stary Las” spółka z o. o. z siedzibą w Starogardzie 

Gdańskim, objęcie przez Gminę Liniewo udziałów w podwyższonym kapitale 

zakładowym oraz pokrycie objętych udziałów wkładem pieniężnym, 

zmian w budżecie Gminy Liniewo na rok 2013, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przy 1 „wstrzymujący”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

f) zmian w budżecie gminy 

 

Skarbnik omówiła zmiany w budżecie gminy 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

 

g) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na 

lata 2013-2020. 

 
Skarbnik omówiła zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Liniewo na lata 2013-2020.  
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
   

h) opinii dotyczącej zweryfikowania projektu planu aglomeracji Liniewo  
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

i) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Liniewo 
 
Stanisław Burek – czy osoby te otrzymały odpowiedz w ustawowym terminie? 
 
Sekretarz – otrzymały odpowiedz w ustawowym terminie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
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przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

Ad.10 
Informacja w sprawie wdrożenia ustawy dotyczącej śmieci na terenie Gminy 
Liniewo. 

 
Krystian Breski kierownik RGKiR – jak wiadomo z dniem 1 lipca 2013r obowiązuje nowa 
ustawa śmieciowa na terenie naszej gminy obowiązki przejął  Związek Gmin Wierzyca z 
którym prowadzimy rozmowy na zasadzie wymiany korespondencji drogą mailową, gdyż 
kontakt telefoniczny jest utrudniony, jeśli chodzi o firmę SITA która wywozi odpady to 
kontakt jest różny. Pani prezes obiecała, że pojemniki bio zostaną dostarczone do końca 
sierpnia. Prośba mieszkańców aby informowali, zgłaszali brak pojemników będziemy je 
sukcesywnie dowozić, jeśli chodzi o pojemniki na surowce to SITA koresponduje ze 
Związkiem, uzasadniając, że są błędne zapisy bronią się, jeśli chodzi o odbiór  to zgłaszamy 
uwagi mieszkańców jeśli otrzymujemy informację, interweniujemy także tam gdzie 
dojazdy są utrudnione. Harmonogram wywozu śmieci roznosi inkasent podczas spisywania 
wody. 
 
Łucja Rudnicka – a dlaczego jak zabierają śmieci to wszystko w jedno, mieszkańcy starają 
się segregują a oni i tak wszystko mieszają. 
 
Krystian Breski kierownik RGKiR – Związek Gmin Wierzyca także w jednym z pism 
wypowiedział się jednoznacznie, że nie będzie wyciągał konsekwencji  wobec 
mieszkańców. Sita podjeżdża i zabiera wszystkie śmieci. Po interwencjach Związek 
poinformował że jeśli się nie ustosunkują do wymogów i będzie występowała nadal taka 
sama sytuacja to będą nałożone kary.      
  
Ad. 11 
Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Wójt – budowa kanalizacji w Wysinie myślę, że zostało to już wyjaśnione jesteśmy po 
rozmowach z wykonawcą i lepiej skończyć to jak najszybciej i mieć już spokój, będziemy 
robić wszystko aby nawierzchnię asfaltową położyć jeszcze w tym roku, 
-  droga na Pogódki – zgodnie z kompetencją przekazujemy do Zarządu Dróg Powiatowych, 
-   buda do przewozu – oczywiście takie podziewanie będzie przygotowane, 
- place zabaw – niektóre będą wykonane terminowo niektóre niestety z małym 
opóźnieniem jest tu  problem od strony wykonawcy,  
- gazetka gminna – rzeczywiście mogło być więcej napisane, zwrócę uwagę autorowi aby 
więcej pisać o inwestycjach, 
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- Twój Wieczór – prenumerujemy nadal od czasu do czasu też ukazują się tam nasze 
artykuły, 
- równiarka – myślę, że jest to zasadne ale zwrócimy się do Starostwa na pismie, 
- punktu uboju z konieczności – inicjatywę będziemy jak najbardziej wspierać natomiast my 
tego poprowadzić nie możemy, 
- przycinka krzaków i drzew – przekażemy do Zarządu Dróg Powiatowych,  
- ludzie od czarnej roboty – oczywiście będziemy pokazywać dzisiaj był tego przykład 
inicjatywy Pana Ginter aby ks. Hieronim Zbilski został pośmiertnie uznany honorowym 
obywatelem gminy Liniewo. 
- plac zabaw w Lubieszynie -   były rozmowy z mieszkańcami i są za tym aby w tym miejscu 
powstał plac zabaw dla dzieci, będzie on ogrodzony i bezpieczny w widoczny miejscu, na 
utrzymanie basenu i czyszczenie  też ponosimy koszty ok. 5tyś. Co jakiś czas. 
     
Stanisław Burek – jako młody chłopak pamiętam, że od zawsze był tam zbiornik, na 
początku małe błotko później zostało to wzmocnione i zrobiono tam basen 
przeciwpożarowy. 
 

Wójt – internet szerokopasmowy będziemy pracować nad tym aby zainstalować anteny, w 
tym roku składaliśmy wniosek o dofinansowanie na instalację jesteśmy w tej chwili na licie 
dodatkowej, 
- tereny PKP – z panen kierownikiem byliśmy na rozmowach w PKP na chwilę obecną 
pracujemy nad tym aby przejąć teren od Pana Piwowarczyka do zabudowań kolejowych, na 
chwilę obecną PKP nie posiada żadnego zadłużenia wobec gminy, 
- zakup sceny – jest to nie reale z uwagi  na zbyt duże koszty, może w przyszłości będzie 
taka możliwość w ramach partnerstwa NORDA. 
 

Krystian Breski kierownik RGKiR – wyniki badań gazu łupkowego na dzień dzisiejszy nie 
będą ujawniane ze względów konkurencyjnych, informacje jaką otrzymaliśmy to tylko taką, 
że złoże jest obiecujące. W najbliższym czasie będą przeprowadzane kolejne badania. 
 

Benedykt Knitter – a poprzednie badania były niewłaściwe? 
 

Krystian Breski kierownik RGKiR – będą prowadzić szczegółowe badania technologii 3G, 
- środowiskowy dom w Lubieszynie – wiadome jest, że schody były zalewane jak były już 
mrozy. Otrzymaliśmy dotację na kolejny etap prac był przetarg, do końca roku będzie to 
wykończone ponieważ dotacja musi być wykorzystana do końca roku,  
- kosz na śmieci przy świetlicy – jeśli będzie potrzeba wywiezienia śmieci to proszę 
zawiadomić, jeśli będą tam jakieś większe imprezy to na ten czas  pojemniki na śmieci 
zostaną postawione, 
 

Piotr Piwowarczyk kierownik RRiGN – kilkakrotnie wysyłaliśmy pisma do ENERGI z 
prośbą o podcięcie gałęzi koło Pani Kwiatkowskiej, 
- tereny PKP – jak już Wójt wspominał byliśmy na rozmowach w PKP uzyskaliśmy 
informację jakie są plany co do tych terenów, na chwilę obecną są prowadzone wytyczenia 
geodezyjne jeśli będzie wycena otrzymamy informację od PKP, jest możliwość 
nieodpłatnego przejęcia terenu ale tylko i wyłącznie na cele komunikacyjne jeśli będziemy 
chcieli uzyskać tereny na inne cele to będziemy musieli wycenić teren i za niego zapłacić . 
 

Łucja Rudnicka – czy ta ścieżka będzie mogła być przejęta ostatnio dzieci miały wycieczkę 
rowerową dawnym torowiskiem bardzo dobrze się bawiły i przede wszystkim jest tam 
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bezpiecznie. 
 

Piotr Piwowarczyk kierownik RRiGN – tereny przeznaczone na cele rekreacyjne lub inne 
będą płatne, natomiast na cele komunikacyjne bezpłatne. 
 

Stanisław Burek – nie wiem czy dobrze słyszałem ale czy Pan Wójt powiedział że, 
utrzymanie tego basenu kosztuje 23tyś? 
 

Wójt – była mowa o ponoszonych kosztach co jakiś czas 5tyś a nie 23 tys. Emocje, nerwy są 
niepotrzebne mieszkańcy sami złożyli wniosek  aby zasypać ten basen. 
 

Stanisław Burek – bardzo proszę aby Pan Wójt pokazał mi ten wniosek. 
 

Wójt – wniosek złożony był ustnie. 
 

Jerzy Banachowski – chciałbym podziękować że, znajdą się środki aby zakończyć tą 
inwestycję w Wysinie w tym roku, tylko też będzie to trzeba nadzorować prace aby po 
zalaniu asfaltem nie było sytuacji że ziemia się będzie zaadała. Może by Pan Radny 
Powiatowy wypowiedział się ta temat uboju z konieczności.  
 

Ad.10 

Wolne głosy i wnioski 
 
Krzysztof Michnowski Radny Powiatowy – Panie radny Bałachowski rzecz jest bardzo 
prosta jakiś czas temu zajmowałem się tą sprawą, aby wyjaśnić interpretację 
rozporządzenie, kierowałem pisma w tej sprawie do wojewódzkiego lekarza weterynarii z 
prośbą o interpretację rozporządzenia do dnia dzisiejszego nie otrzymałem odpowiedzi. 
Możecie skierować pismo do powiatowego lekarza weterynarii z prośbą o interpretację 
jest to jak najbardziej kompetentna osoba do udzielenia odpowiedzi. Decyzja o uboju z 
konieczności musi być poprzedzona oświadczeniem przed ubojowym przez lekarza 
weterynarii, wiem jaka jest procedura postępowania wiadomo też ,że przedsiębiorcy boją 
się uboju z konieczności. Nikt nie stworzy takiego miejsca uboju.  Sprawę równiarki 
poruszyłem kiedyś na komisji infrastruktury proponowałem Wicestaroście aby zwrócił się 
do was. Wiadomo, że są okresy gdzie takie prace można wykonywać. Powiat posiada 15 
km takich dróg i niestety musiałby być ogłoszony przetarg na wykonanie takich prac a to 
jak wiadomo trwa bardzo długo. Jeśli chodzi o drogę do Pogódek jest ona ubezpieczona i 
do czasu kiedy będzie ona naprawiona jak najbardziej proszę korzystać z tego 
ubezpieczenia.  
 
Jerzy Czapiewski – ale wiadomo że taka procedura odszkodowania trwa a samochód jest 
potrzebny. 
 
Krzysztof Michnowski Radny Powiatowy – w nawiązaniu do sprawy przepustu w 
Wysinie były uzgodnienia, że powiat daje materiał a gmina zapłaci za robociznę i z tego co 
rozumiem Wójt się wycofuje jeśli Wójt da pieniądze firma wykona przepust. 
 
Wiesław Szarmach – byłem na spotkaniu z Panem Skwierawskim i wiem jakie były 
uzgodnienia chcemy było to wykonane za rozsądną cenę. 
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Krzysztof Michnowski Radny Powiatowy – droga Orle - Garczyn w budżecie nie ma 
pieniędzy na to aby remontować drogi propozycja dofinansowania przekonała komisję i 
będzie ta droga wykonana.  
 Panie Wójcie zwróciłem się na piśmie z pytaniami odnoście wywozu śmieci 
dostałem częściową odpowiedź, czekam na kompletną odpowiedź, chciałbym aby w 
biuletynie gminny znalazło się więcej konkretnych informacji.  
 Na drogę w Wysinie powiat wykazuje bardzo dużą cierpliwość można było częściej 
monitować, jeśli chodzi o sporny przepust będzie on wykonany. 
 
Danuta Wenta sołtys wsi Płachty– chciałabym w imieniu mieszkańców a najbardziej 
dzieci podziękować za wspaniały plac zabaw który został wykonany w Płachtach. 
 
Józef Moritz sołtys wsi Garczyn – chciałbym podziękować za wykonanie chodnika i za to 
że będzie naprawiona również droga. 
 
Brunon Kupper sołtys wsi Chrósty Wysińskie – chciałbym złożyć wniosek aby Pan Wójt 
pomyślał może aby wykonać też plac zabaw u nas może nie jakiś wielki, wiadomo że 
specjalnie nie ma gdzie ale można by było wygospodarować jakieś miejsce. 
 
Wójt – możemy to uwzględnić w przyszłym roku pomyślimy o zamontowaniu kilku 
zabawek. 
 
Wiesław Szarmach – w imieniu Pani Borowickiej chciałabym zaprosić wszystkich  
5 września do Lubania na „Dzień Kukurydzy” 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 1300 

 

 
 
 
  
  Protokołowała                                                                            Zatwierdzam 

                                                                                                                                                  
  Jolanta Flis                                                                           Wiesław Szarmach 
                                                                                               Przewodniczący Rady Gminy  


